
Zápisnica 
zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach, 

konaného dňa 09.12.2011 
 
Čas konania: začiatok 16.30 hod. 
  ukončenie 19.45 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa prílohy 
 
 
K 1) Otvorenie 
 
Ivan Čičmanec, starosta obce - otvoril zasadnutie a privítal prítomných.  
 
 
K 2) Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie  
  
Ivan Čičmanec 
- predložil návrh programu zasadnutia OcZ  
- určil: 

a) zapisovateľa: Anna Zacharová 
b) overovateľov: Ing. Ján Hudák, Mgr. Silvia Benková 

- predložil návrh na:   
návrhovú komisiu v zložení: Ing. Patrik Františka, František Varholík 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 

   za návrhy: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 3) Správa o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ  
 
Ing.Janka Jecušková, hlavná kontrolórka obce – uviedla, že písomný materiál bol 
poslancom doručený. Uviedla, že uznesenia č.149/2011 a 150/2011 nie sú splnené a žiada 
o predĺženie termínu na ich splnenie.   
Poslanci navrhli nový termín na najbližšie zasadnutie OcZ dňa 26.1.2012. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 
          za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ing.František Lizák  – k uzneseniu č.123/2011 k bodu Bôrik v.o.s. uviedol, že v uvedenej 
veci rokoval so svojim právnikom. 
Mgr.Silvia Benková - prečítala uznesenie OcZ Mengusovce, ktoré súhlasí so zrušením 
spoločnosti Bôrik v.o.s. 
Poslanci navrhli zrušiť v.o.s. Bôrik. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 
          za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ivan Čičmanec – odpovedal na interpelácie poslancov, ktoré neboli zodpovedané priamo na 
zasadnutí OcZ: 
- verejné osvetlenie je opravené; 
- pohybu medveďa po obci -  zaslaný list poľovníckemu združeniu; 
- likvidácia biologického odpadu v obci – dohoda s PD Batizovce; 
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Ing. František Lizák navrhol nezáväzne informovať občanov prostredníctvom káblovej 
televízie v obci o spôsobe zakladania kompostoviska. 

- kvetináče pri vstupe cintorína sú upravené;  
- bezpečnosť občanov v obci – žiadosť o spoluprácu adresovaná Obvod. odd. PZ vo Svite - na 

zasadnutie OcZ bola pozvaná riaditeľka Obvod. odd. PZ Svit; 
Mgr. Silvia Benková  
- predložila grafické ponuky na vstupné tabule do obce a zároveň informovala, že na 

zasadnutí OcR bolo odporučené požiadať o cenovú o ponuku  aj firmu ARD, ktorá už 
v minulosti spolupracovala s obcou; OcR navrhla zrealizovať v obci nielen vstupné tabule, 
ale aj rozšírený informačný systém s názvami ulíc.  
Poslanci navrhli, aby stavená komisia v termíne do 28.2.2012 určila uzlové križovatky na 
osadenie informačných tabúľ v obci. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 

                       za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ing. Ján Hudák 
- bližšie informoval o zameraní pozemkov v rómskej kolónii a predložil fotomapu, ktorú je 

potrebné prekryť s katastrálnou mapou, na ktorej sú uvedené aj jednotlivé parcelné čísla 
pozemkov. Navrhol zvolať vlastníkov predmetných pozemkov, na ktorých sú nelegálne 
postavené chatrče za účelom dohody spoločného návrhu na riešenie problému. Navrhuje do 
15.3.2012 pripraviť na obecnom úrade zoznam vlastníkov dotknutých pozemkov a do 
15.4.2012 zvolať spoločné stretnutie.  
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 

                       za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ivan Čičmanec  
- informoval o likvidácii čiernej skládky za obcou. 
OcZ zobralo na vedomie predloženú správu o kontrole plnenia uznesení na vedomie. 
 
 
K 5) Správa o prerokovaní zmien a doplnkov č. 2 UPN-O Batizovce 
 
Mgr. Silvia Benková prečítala správu. Návrh zmien a doplnkov č.2 k ÚPN-O Batizovce, 
ktorý vypracoval Ing. arch. Ján Bátora a Ing. arch. Martin Baloga PhD. – Jazzarchitecture 
Poprad, rieši úpravu funkčného využitia územia z výhľadovej plochy pre výstavbu bytových 
domov na plochu pozemkov rodinných domov a záhrad pri rodinných domoch. Návrh bol 
prerokovaný s orgánmi štátnej správy, právnickými osobami a verejnosťou – neboli vznesené 
žiadne pripomienky ani žiadne negatívne stanovisko.    
František Varholík  prečítal návrh na uznesenie, ktorým sa schvaľuje zmena a doplnok č. 2 
k ÚPN-O obce Batizovce. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 
                   za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 6) Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č.7/2011, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť 
ZaD č.2 ÚPO - Batizovce  
 
Ivan Čičmanec – informoval o návrhu VZN č. 7/2011, ktorý bol zverejnený a tiež doručený 
poslancom.  
František Varholík  prečítal návrh na uznesenie, ktorým sa schvaľuje VZN. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 
                   za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
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František Varholík  prečítal návrh na uznesenie, ktorým sa odporúča starostovi obce 
a obstarávateľke ÚPD:  
- opatriť dokumentáciu Zmeny a doplnku č. 2 ÚPN-O obce Batizovce schvaľovacou doložkou                                                                                                                                                                     
- zabezpečiť uloženie dokumentácie  v zmysle platnej legislatívy  
- po schválení Zmeny a doplnku č. 2 a po zverejnení na dobu 30 dní na verejnej tabuli zaslať 

všeobecne záväzné nariadenie a výpis z uznesenia, ktorým došlo k ich schváleniu na 
Krajský stavebný úrad v Prešove 

   Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 
                      za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 7) Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č.6/2011, ktorým sa upravujú niektoré 
podmienky držania psov na území obce 
 
Mgr. Silvia Benková – informovala poslancov, že doposiaľ platné VZN č.29/2002, ktorým sa 
upravujú niektoré podmienky držania psov na území obce bolo potrebné novelizovať 
z dôvodu legislatívnej zmeny a uviedla konkrétne navrhované zmeny v nariadení. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 
                      za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ing. Ján Hudák – navrhol VZN zverejniť aj v obecnom infokanáli. 
 
 
K 4) Správa o vykonaných kontrolách HKO 
 
Ing. Janka Jecušková – informovala o vykonanej kontrole zmlúv o prenájme majetku 
v zmysle Plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2011. Pri kontrole prenájmu nebytových 
priestorov a pozemkov sa zamerala na právnické aj fyzické osoby – Slovakia INN, Beruška, 
Mäsiarstvo Š.Knižka, PD Batizovce, Tomáš Mička, Dana Malá, Ladislav Pačaj, Štefan 
Gancarčík. Navrhla vyzvať dlžných nájomcov k vyrovnaniu záväzkov; odstrániť nedostatky 
v zmluve s Beruškou; doplniť v zmluve so Š. Gancarčíkom dobu splatnosti nájmu. 
Ing. Ján Hudák – upozornil, že Slovakia INN nemá všetky pohľadávky voči obci  vyrovnané 
a žiada doplniť v predloženej správe, že nebola vykonaná kontrola po kapitálovej stránke. 
Zároveň upozornil, že v zmluve so spoločnosťou Slovakia INN je uvedené platenie nájmu 
finančnou čiastkou a tiež formou kapitálových investícií. Nakoľko údaje o kapitálových 
investíciách neboli predložené obci, bol pozvaný zástupca spoločnosti na zasadnutie finančnej 
komisie, aby poskytol potrebné informácie. Z dôvodu, že svoju neúčasť na zasadnutí 
finančnej komisie konateľ spoločnosti písomne ospravedlnil, bolo zvolané nové stretnutie dňa 
21.12.2012.  
Ing. František Lizák  – navrhuje, aby v prípade opätovnej neúčasti zástupcu spoločnosti 
Slovakia INN im bol zaslaný s výzvou na zaplatenie sumy, ktorá bola v nájme určená na 
kapitálové investície v prenajatom objekte.  
Poslanci navrhli prijať uznesenie pre finančnú komisiu a obecnú radu po stretnutí so 
zástupcom spol. Slovakia INN  a predložených materiálov vypracovať správu pre OcZ.  
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 
                      za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
OcZ zobralo na vedomie správu o vykonanej kontrole zmlúv o prenájme majetku. 
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K 8) Prerokovanie a schválenie inventarizačnej komisie na majetok obce k 31.12.2011 
 
Ivan Čičmanec – skonštatoval, že v r.2010 bola vykonaná dokladová aj fyzická 
inventarizácia majetku obce. V zmysle zákona o účtovníctve je obce povinná každoročne 
vykonať dokladovú inventarizáciu majetku, pohľadávok a záväzkov obce Batizovce. V tomto 
roku sa uskutoční dokladová inventarizácia so stavom k 31.12.2011 v termíne od 25.01.2012 
do 31.01.2012. 
Predložil návrh na zloženie komisie:  
predseda - Ing. František Lizák,  
členovia - Ing. Ján Hudák, Ing. Jozef Rodák, Milan Pastrnák, Ľubomír Šoltís. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 
                      za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 9) Rozpočet obce na rok 2012 
 
Ing. Mária Melicherová, ekonómka obce – zdôvodnila návrh obecného úradu prejsť na 
rozpočtové provizórium v r.2012  - v dobe prípravy obecného rozpočtu nebol schválený 
štátny rozpočet, taktiež novela zákona o dani z príjmov a navrhovaná novela zákona 
o miestnych daniach. Po doporučení finančnej komisie navrhuje rozpočet obce schváliť 
neskôr. 
 OcZ prijalo uznesenie, ktorým berie na vedomie, že obce Batizovce bude do prijatia rozpočtu 
v rozpočtovom provizóriu. 
 
 
K 10) Rôzne 
 
Ivan Čičmanec informoval o došlej korešpondencii, rôznych činnostiach a aktivitách. 
- Po schválení žiadosti A. Kiktovej na odpredaj pozemku parc.č.3200/5 – rajka bol doručený 

list od suseda B.Pisára, v ktorom sa odvoláva, že polovicu potrebnej plochy na zriadenie 
„rajky“ poskytla jeho rodina. 
Mgr. Silvia Benková – prečítala ďalší list od A.Kiktovej a predložila doklad o skutočnosti, 
že pozemok – „rajka“ bol v minulosti odčlenený od ich pozemku. V liste uvádza, že 
v súčasnosti sa stal vlastníkom susedného pozemku jej syn Marián Kikta a ona súhlasí, aby 
v prípade predaja pozemku – „rajky“ sa predaj zrealizoval na jej syna. 
Poslanci navrhli písomne osloviť p. Pisára, aby predložil doklady dokazujúce vlastníctvo 
predmetného pozemku v minulosti do najbližšieho zasadnutia OcZ. 

- Doručená žiadosť vlastníkov dotknutých pozemkov (obyvatelia Hviezdoslavovej ulice) 
o čiastkovú zmenu územného plánu obce týkajúcu sa umiestnenia budúcej miestnej 
komunikácie a šírky navrhovanej komunikácie. 
OcR odporučila zvolať samostatné zasadnutie OcZ a pozvať dotknutých vlastníkov 
pozemkov a obstarávateľa ÚPO Batizovce. 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 

                      za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- Horné ihrisko je zamerané geodetom, rekonštrukčné práce sa budú realizovať v jarnom 

období. 
- List Jozefa Pitoňáka Batizovce – riešenie zníženia hlučnosti z diaľnice. 

Obecný úrad požiadal Národnú diaľničnú spoločnosť Bratislava o poskytnutie 
uskutočnených meraní hlučnosti. 
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- Žiadosti Jána Čonku a Pavla Čonku Batizovce o odkúpenie pozemkov v rómskej osade na 
stavebné účely. Je potrebné zistiť vlastníkov predmetných pozemkov a následne riešiť 
žiadosti. 

- Zaslaná žiadosť o dotáciu na Min.kultúry SR Bratislava na akciu Gúľaj sa vajíčko.  
- Príprava X. Reprezentačného plesu obce, ktorý sa bude konať 20.1.2012. 
- Kúdeľná izba sa uskutoční 7.1.2012. 

Milan Pastrnák  - požiadal o opravu osvetlenia priestorov v sále kultúrneho domu a tiež 
o pomoc pri zabezpečení ozvučenia počas „Kúdeľnej izby“, ktorú pripravuje MO Matice 
slovenskej v Batizovciach. 

-  Príprava stolno-tenisového turnaja „Batizovska vločka“ dňa 29.12.2011. 
- Spracovanie anketových otázok pre občanov, ktoré navrhli poslanci OcZ. 

Ing. Patrik Františka  – otázky spracuje a predloží na nasledujúce zasadnutie OcZ. 
- Harmonogram zasadnutí OcZ, OcR v r.2012 – neboli vznesené návrhy na jeho úpravu. 
- V dňoch 23. a 30.12.2011 bude obecný úrad zatvorený pre čerpanie dovolenky. V prípade 

potreby sa občania sa občania môžu obrátiť na starostu obce, alebo zástupkyňu starostu.  
 
 
K 11) Interpelácia poslancov, diskusia 
 
Ing. Patrik Františka  
- je potrebné dbať na zimnú údržbu ciest v obci, aby nedošlo k zbytočným úrazom; 
- upozornil na prepadnutý kanál na Poľnej ulici - v jarných mesiacoch zjednať nápravu; 
- požiadal o informáciu, komu má oznámiť, ak je v obci výpadok verejného osvetlenia; 

Ivan Čičmanec – uviedol, že je možné oznámiť to priamo zamestnancom, ktorí pre obec 
zabezpečujú práce týkajúce sa verejného osvetlenia,  starostovi alebo zástupkyni starostu; 

- upozornil, že  na dvore materskej školy pri plynovom merači je umiestnené drevo po výrube 
stromov – je potrebné ho odpratať; 

   Ivan Čičmanec – osloví p. Hrica, ktorý prejavil o drevo záujem. 
 
Mgr. Zuzana Pastrnáková 
- pri škole sa často nachádzajú voľne pustené psy, navrhuje upozorniť občanov na zákaz 

voľného pohybu psov po obci, prípadne zabezpečiť odchyt psov. 
 Mgr. Silvia Benková – s túlavými psami v obci je veľký problém a v súčasnom období aj 

s firmami, ktoré vykonávajú odchyt túlavých psov. 
 
Ing. Ján Hudák 
- upozornil na nevyhovujúci stav stĺpov, na ktorých je umiestnený obecný rozhlas, navrhuje 

zahrnúť do plánu opráv a údržby r.2012 opravu miestneho rozhlasu; 
- požiadal o informáciu, ako je doriešená žiadosť Márie Durániovej vo veci prekládky 

verejného vodovodu;    
Ivan Čičmanec – písomne bolo zaslané stanovisko obce; doposiaľ nebola doručená k tejto 
veci žiadna ďalšia korešpondencia. 

- je potrebné začať búrať chatrče v osade a požiadať o spoluprácu Okresné riaditeľstvo PZ 
v Poprade, nakoľko nie je dostatočná súčinnosť s Obvodným oddelením PZ vo Svite; 

 Ivan Čičmanec – preverí, prečo sa riaditeľka OO PZ Svit nezúčastnila zasadnutia OcZ, na 
ktoré bola pozvaná; osloví ju, aby navrhla termín spoločného stretnutia s poslancami OcZ.  
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Milan Pastrnák 
- je potrebné osadiť tabuľu s názvom ulice na začiatku Hviezdoslavovej ulice; 
- na podnet občanov bývajúcich na Krátkej ulici sa v oznamoch v miestnom rozhlase, 

týkajúcich sa odstávky el. prúdu na jednotlivých uliciach  neuvádza Krátka ulica. 
 Ivan Čičmanec – oznamy o odstávke elektriny v obci sa v miestnom rozhlase, aj na úradnej 

tabuli obce zverejňujú v takom znení, v akom sú písomne doručené od Východoslovenskej 
energetiky.  

František Varholík  
- mládež z obce ho požiadala, že majú záujem zahrať si vo voľnom čase stolný tenis; stoly 

môže poskytnúť dobrovoľný hasičský zbor; navrhuje poskytnúť priestory v prístavku 
v kultúrnom dome.     

 Ivan Čičmanec – je potrebné určiť zodpovednú osobu za prenajaté priestory.   
 
 
K 12) Návrh na uznesenie 
 
František Varholík  prečítal prítomným poslancom návrh na uznesenia zo zasadnutia OcZ. 
Uznesenia zo 7. zasadnutia OcZ sú  neoddeliteľnou súčasťou tejto zápisnice. 
 
 
K 13) Záver 
 
Ivan Čičmanec ukončil zasadnutie OcZ poďakovaním prítomným za účasť. 
 
Poznámky:  
Súčasťou zápisu z rokovania OcZ je prílohová časť: 
- uznesenia 
- pozvánka 
- prezenčná listina 
- k bodom programu:  
 
 
V Batizovciach 14.12.2011 
 
 
         Ivan  Č i č m a n e c  
                    starosta obce 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Ing. Ján Hudák   

 
Mgr. Silvia Benková 

 
 
Zapisovateľ:    Anna Zacharová   
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U Z N E S E N I A 
zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach,  konaného dňa 09. 12. 2011 

 
 

Obecné zastupiteľstvo prijíma nasledovné uznesenia: 
 
 
K bodu 3. Správa o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ č.2011/6  
Uznesenie č.151/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ – č.2011/6. 
Uznesenie č.152/2011 
Obecné zastupiteľstvo  presúva 
termín splnenia uznesení č.149/2011, 150/2011 na najbližšie zasadnutie OcZ 26.01.2012.  
Uznesenie č.153/2011 
Obecné zastupiteľstvo súhlasí 
s podaním návrhu na zrušenie spoločnosti  Bôrik v.o.s.  IČO 31676081, ktorej spoločníkmi sú 
Obec Mengusovce a Obec Batizovce.  
Uznesenie č.154/2011 
Obecné zastupiteľstvo ukladá stavebnej komisii 
určiť uzlové križovatky na osadenie informačných tabúľ v obci. 
Z: predseda stavebnej komisie   T: do zasadnutia OcR 28.2.2012   
Uznesenie č.155/2011 
Obecné zastupiteľstvo ukladá  
pripraviť zoznamy vlastníkov dotknutých pozemkov v rómskej kolóni.i 
Z: zástupca starostu obce   T: do 15.3.2012  
Uznesenie č.156/2011 
Obecné zastupiteľstvo odporúča starostovi obce   
zvolať stretnutie vlastníkov dotknutých pozemkov v rómskej kolónii. 
       T: do 15.4.2012  
 
K bodu 4. Správa o vykonaných kontrolách HKO  
Uznesenie č.157/2011 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  
správu o vykonanej kontrole zmlúv o prenájme majetku. 
Uznesenie č.158/2011 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 
správu finančnej komisie o plnení nájomnej zmluvy uzavretej so Slovakiou INN. 
Uznesenie č.159/2011 
Obecné zastupiteľstvo ukladá   
finančnej komisii a obecnej rade pri OcZ spracovať na základe stretnutia 21.12.2011 
a materiálov predloženými Slovakiou INN správu pre OcZ. 
 
K bodu 5. Správa o prerokovaní zmien a doplnkov č. 2 UPN-O Batizovce 
K bodu 6. Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č.7/2011, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť 

ZaD č.2 ÚPO - Batizovce  
 
Uznesenie č.160/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
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podľa § 26 ods. 3 a § 27 ods. 3 Zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom 
poriadku v znení neskorších predpisov, vo väzbe na § 11 ods. 4 písm. c) Zákona SNR č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov :  
1. Zmenu a doplnok č. 2 k ÚPN-O obce Batizovce 
vypracovanú Ing. arch. Ján Bátora a Ing. arch. Martin Baloga PhD. – Jazzarchitecture Poprad 
pre zmenu funkčného usporiadania pozemkov pre výstavbu troch rodinných domov v lokalite 
Veľké lúky 2 na parc.č. 1202/37-39, 1202/25, 1202/40, ktoré boli v územnom pláne navrhnuté 
ako územná rezerva pre bytové domy. 
2. Všeobecne záväzné nariadenie č. 7/2011, ktorým sa vyhlasuje zmena záväznej časti ÚPN-O 
obce Batizovce. 
Uznesenie č.161/2011 
Obecné zastupiteľstvo  súhlasí  
s vyhodnotením pripomienok podaných v rámci prerokovania Zmeny a doplnku č. 2 ÚPN-O 
obce v zmysle § 22 ods. 5 staveb. zákona, dotknutých orgánov. 
Uznesenie č.162/2011 
Obecné zastupiteľstvo  konštatuje,  
že návrh Zmeny a doplnku č. 2 ÚPN-O obce Batizovce preskúmal a posúdil Krajský stavebný 
úrad v Prešove podľa § 25 stavebného zákona, na základe ktorého vydal listom č. 2011-796-2 
zo dňa 07.11.2011 súhlasné stanovisko s návrhom Zmeny a doplnku č. 2. 
Uznesenie č.163/2011 
Obecné zastupiteľstvo  odporúča starostovi obce 
- opatriť dokumentáciu Zmeny a doplnku č. 2 ÚPN-O obce Batizovce schvaľovacou doložkou                                                                                                                                             

Zodpovedný: starosta obce 
  obstarávateľka ÚPD: RNDr. Eleonóra Weissová 

- zabezpečiť uloženie dokumentácie spolu s kompletnou pôvodnou schválenou ÚPD tak, ako 
to ukladá § 17 Vyhl. č. 55/2001 Z.z. na OcÚ, Spoločný stavebný úrad vo Svite a Krajský 
stavebný úrad v Prešove 

- po schválení Zmeny a doplnku č. 2 a po zverejnení na dobu 30 dní na verejnej tabuli zaslať 
všeobecne záväzné nariadenie a výpis z uznesenia, ktorým došlo k ich schváleniu na 
Krajský stavebný úrad v Prešove. 

    Zodpovedný: starosta obce 
         obstarávateľka ÚPD RNDr. Eleonóra Weissová    
 
K bodu 7. Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č.6/2011, ktorým sa upravujú niektoré 
podmienky držania psov na území obce 
Uznesenie č.164/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
VZN č. č.6/2011, ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov na území obce.  
 
K bodu 8. Prerokovanie a schválenie inventarizačnej komisie na majetok obce k 31.12.2011 
Uznesenie č.165/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
inventarizačnú komisiu pre vykonanie dokladovej inventarizácie obce Batizovce so stavom 
k 31.12.2011:  
predseda - Ing. František Lizák,  
členovia - Ing. Ján Hudák, Ing. Jozef Rodák, Milan Pastrnák, Ľubomír Šoltís 
Termín: od 25.01.2012 do 31.01.2012 
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K bodu 9. Rozpočet obce na rok 2012 
Uznesenie č.166/2011 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, 
že obec Batizovce začne rok 2012 s rozpočtovým provizóriom. 
 
K bodu 10. Rôzne 
Uznesenie č.167/2011 
Obecné zastupiteľstvo odporúča 
zvolať samostatné zasadnutie obecného zastupiteľstva k návrhu zmeny územného plánu obce 
na Hviezdoslavovej ulici a pozvať aj obstarávateľku územného plánu, vlastníkov dotknutých 
pozemkov a iniciátorov navrhovanej zmeny. 
 
 
 
 
 
         Ivan  Č i č m a n e c  
              starosta obce 
 
Návrhová komisia:   
 
František Varholík 
 
Ing. Patrik Františka  
 


